
Zápisnica 96/2025 

zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 8. apríla 2025 o 09:00 hod. 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 

 

Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 

Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, 

PhD.; Ing. Branislav Pastucha, PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Aleš Ház, PhD. zastúpený 

doc. Ing. Dušanom Berkešom, PhD.; Bc. Filip Dian 

 

Ospravedlnený: doc. Ing. Aleš Ház, PhD. (zastúpený doc. Ing. Dušanom Berkešom, PhD.) 

 

 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 

A. Kontrola úloh (Pastucha) 

PROGRAM: 

1. Správa o priebehu propagácie štúdia (Drtil) 

2. Informácia o počte prihlásených na bakalárske študijné programy (Reháková) 

3. Prezentácia Annual Report 2024 (Polakovič) 

4. Informácia o obsadenosti systemizovaných miest na FCHPT (Gatial, presunuté na 29.04.2025) 

5. Stav príprav Chemického jarmoku – CHEMSHOW 2025 (Drtil, Lukeš) 

6. Rozličné 

 Návrh metodického usmernenia k uznávaniu predmetov na FCHPT (Reháková) 

 

 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 

 

 

Bod A. Kontrola úloh 

V rámci kontroly úloh tajomník fakulty konštatoval, že neboli prijaté žiadne termínové úlohy. 

 

Bod 1. Správa o priebehu propagácie štúdia 

Pán prodekan prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. uviedol niektoré aktuálne pripravované akcie: na konci 

letného semestra je plánované podujatie Chemický jarmok – Chemshow, univerzitná akcia pod názvom 

Science-enterTainment-yoU, ktorá sa uskutoční v priestoroch Stavebnej fakulty (každá fakulta, vrátane 

FCHPT, tam bude mať svoje stánky). Pripravuje sa tradičná Letná škola chemického inžinierstva 

(posledný alebo predposledný júnový týždeň). Neuvažuje sa s novými propagačnými materiálmi. Pani 

prodekanka doplnila, že pribudne ďalšia aktivita, na ktorú fakulta získala rozpočtové financie na tzv. 

špecifiká v hodnote 20 000 eur. Projekt počíta s vytvorením mobilného laboratória, ktoré by bolo 

využiteľné okrem propagačných akcií aj pre potreby vzdelávania zamestnancov STU a širokej 

verejnosti. Pán dekan upozornil, že sme v období ukončenia 1. kola prijímacieho konania na 1. stupeň 

štúdia, kedy je nutné zvýšiť všetky propagačné aktivity. 

 



Bod 2. Informácia o počte prihlásených na bakalárske študijné programy 

Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. informovala, že zatiaľ sú čísla približne rovnaké ako 

v predchádzajúcich rokoch. Upozornila však, že z 314 prihlášok je počet reálne prihlásených osôb 255, 

z toho 103 cudzincov (42%). Pán prodekan Drtil doplnil, že zatiaľ z počtu uzatvorených prihlášok je 

slovenských študentov o niečo viac ako v minulom roku. Na štúdium v anglickom jazyku majú zatiaľ 

podanú a zaplatenú prihlášku 4 uchádzači, niekoľko desiatok prihlášok je v stave rozpracovania. 

Rozhodujúcim obdobím budú nasledujúce dni, 1. kolo prijímacieho konania končí 30. 4. 2025. 

 

Bod 3. Prezentácia Annual Report 2024 

Pán prodekan prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. informoval o stave prípravy dokumentu, pričom uviedol, 

že grafický návrh obálky je definitívne uzatvorený, obsahová časť je hotová, texty sú opravené a boli 

poslané po ústavoch na finálnu kontrolu. Vedenie schválilo tlač materiálu v počte 50 ks. 

 

Bod 4. Informácia o obsadenosti systemizovaných miest na FCHPT 

Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. informoval, že tento bod presúva na nasledujúce vedenie. 

 

Bod 5. Stav príprav Chemického jarmoku – CHEMSHOW 2025 

Predseda senátu pán prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. uviedol, že akcia sa koná poslednú stredu 

v mesiaci jún. Predstavil harmonogram, kde po Veľkej noci sa stretáva organizačný tím, v priebehu 

mesiaca máj bude dohodnutý program celej akcie a na prelome mesiacov máj a jún budú zasielané 

informácie na stredné školy. Učitelia na stredných školách sú o termíne konania a o akcii ako takej 

priebežne informovaní. Rozpočet na realizáciu Chemického jarmoku – CHEMSHOW 2025 bude rovnaký 

ako v minulom roku. 

 

Bod 6. Rozličné 

 Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. predložila návrh metodického usmernenia k 

uznávaniu predmetov na FCHPT z dôvodu úpravy legislatívy. Oproti predchádzajúcemu 

dokumentu je jedinou významnou zmenou doba platnosti skúšok z 5 na 6 rokov. Inak nedošlo 

k významným zmenám – bolo spresnené uznávanie predmetov z partnerských VŠ absolvovaných 

v rámci mobility a spresnené niektoré postupy. 

 Zástupca študentov Bc. Filip Dian predstavil priebežnú informáciu výsledkov ankety zaoberajúcej 

sa etikou vo vzdelávaní v aktuálnom akademickom roku. Členovia vedenia sa venovali vybratým 

odpovediam (anonymným sťažnostiam na konkrétne osoby alebo udalosti). Pani prodekanka 

uviedla, že sa prioritne riešia podania, ktoré sa v ankete vyskytli opakovane a to pohovorom 

s danou osobou alebo jej nadriadeným. Anketa je otvorená do konca akademického roka a 

vedenie bude podnety s dostatočnou ráznosťou preverovať a vyvodzovať konsekvencie. 

Študenti za týmto účelom môžu využívať aj Black Box. 

 Pán prodekan prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. predložil členom vedenia návrh na to, aby bol doc. 

Ing. Martin Rebroš, PhD. dnešným dňom ustanovený do funkcie asistenta prodekana pre 

inovácie a transfer technológií. Pán dekan a ostatní členovia vedenia s návrhom súhlasili. 

 Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. informovala o pracovnom úraze študenta. 

Študent nepoužíval žiadne pracovné a ochranné pomôcky. Študent nemal v tomto roku 

absolvované BOZP školenie na pracovisku, kde vykonával experimenty. Študent absolvoval pred 

rokom školenie BOZP na iných pracoviskách, kde pracoval v rámci LC. Keďže mal rok staré 



školenie, ktoré je síce platné a pre formálne účely postačujúce, navrhla napriek tomu poslať 

riaditeľom ústavov a vedúcim oddelení upozornenie, aby boli študenti a doktorandi pracujúci v 

laboratóriách vždy na začiatku školského roku pred vstupom do laboratórií poučení o BOZP na 

konkrétnom pracovisku. Pán dekan uložil úlohu p. tajomníkovi a p. prodekanke vypracovať návrh 

takéhoto listu. 

 Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. informovala pána dekana a členov vedenia 

o zmenách v legislatívnych procesoch overovania úradných dokladov o ukončenom vzdelaní 

v zahraničí. V súčasnosti je postačujúce, ak si študent dá overiť doklady v rodnom jazyku a priloží 

k nim tzv. doložku, ktorú fakulta musí overovať v databáze zahraničných škôl. Tieto postupy sú 

absolútne neúnosné a vyžadujú si množstvo času a odborných kompetencií. Požiadala dekana 

o pripojenie sa k stanovisku ostatných dekanov fakúlt STU, ktoré bude listom zaslané ministrovi, 

štátnemu tajomníkovi a kompetentnej osobe na MŠVVaM so žiadosťou prehodnotenia nových 

postupov, ktoré vznikli zmenou zákona o uznávaní dokladov o vzdelávaní a uznávaní dokladov 

o odbornej kvalifikácií. Pán dekan s návrhom súhlasil. 

 Pán dekan informoval členov vedenia o stave riešenia situácie niektorých zamestnancov našej 

fakulty, ktorí sa zamestnali na Univerzite svätých Cyrila a Metoda v Trnave (UCM) ako 

vedeckovýskumní pracovníci s úväzkom až 95 % a neoznámili túto skutočnosť uzatvorenia 

pracovného pomeru pre iného zamestnávateľa dekanovi fakulty ako štatutárnemu zástupcovi, 

ktorý ako jediný zastupuje fakultu v pracovnoprávnych vzťahoch zamestnancov. Po diskusii 

vedenie odporučilo dať si vypracovať právnu analýzu nezávislej právnej kancelárii a až na základe 

tejto analýzy odporúča dekanovi fakulty ďalej konať vo veci. Pán dekan s návrhom súhlasil. 

 

Bratislava, 08.04.2025 

 

Zapísal: 

Ing. Branislav Pastucha PhD., v. r. 

tajomník FCHPT STU v Bratislave 

 

Overil: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD. 

prodekanka FCHPT STU v Bratislave 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU v Bratislave 

 


